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1 
 

Vatten 
 

Drick ett glas vatten! 

Vi behöver dricka en liter vatten varje dag.   

I Sverige är vatten billigt.  

Det kommer varmt och kallt vatten i kranarna.  

Vattnet är rent och friskt.  

Det går bra att dricka vattnet 

som kommer ur kranen.  

Ingen behöver köpa dyrt vatten  

som finns på flaskor i affären.  

 

Vi dricker vatten.  

Vi badar och duschar i vatten.  

Vi diskar i vatten.  

Vi tvättar kläder i vatten.    En vattenkanna 

Vi spolar i toaletten med vatten. 

Vi vattnar blommor med vatten.  

I många andra länder finns det problem med vatten.  

Man måste gå lång väg för att hämta vatten  

och vattnet kanske är smutsigt.  

Många människor och djur blir sjuka  

när vattnet är smutsigt.  

Vi måste vara försiktiga med vattnet i Sverige.   

Vi har det bra nu 

men kanske får vi problem senare. 

På sommaren måste vi spara vatten.  

Vi måste vara försiktiga  

och inte spola ner fel saker i toaletten  

och i avloppet i köket.  
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Ordlista  
 

en liter   ____________________________ 

en kran kranar  ____________________________ 

varm   ____________________________ 

kall   ____________________________ 

spola   ____________________________ 

vattna   ____________________________ 

ett land   ____________________________ 

många länder  ____________________________

   

problem   ____________________________ 

hämta   ____________________________ 

smutsig   ____________________________ 

försiktig   ____________________________ 

fel   ____________________________ 

en sak   ____________________________ 

ett avlopp  ____________________________ 
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Läs meningarna många gånger.  

Läs högt.  

Skriv av varje mening på raden under.  

Skriv varje mening flera gånger.  

 

 

Meningar att öva på 
 

Drick ett glas vatten!. 

_________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________ 

Vattnet är rent och friskt. 

_________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________ 

Vi tvättar kläder i vatten.  

_________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________ 
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Vi spolar i toaletten med vatten. 

_________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________ 

Vi måste vara försiktiga. 

_________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________ 

Vi får inte spola ner fel saker i toaletten. 

_________________________________________________________________ 

_________________________________________________________________ 

 


